
Hei Ingvild.    

Eg følte berre for å skrive nokre ord  , å  dele mine tankar med deg. 

 Eg Håpar du og dine politikar kollega ser no i korona tider kor viktig det er med å ha eigne 
reinhaldarar i Osterøy kommune.  

Alle på reinhald har fått snudd opp ned på sine rutinar og arbeids tider, pga. korona 
situasjonen. 

Det  vart over svært kort tid mange nye planer og nye metodar for reinhaldsavdelinga å 
forholda seg til , men reinhaldarane har stått på for å få  levert eit best mogleg  
smittereinhald på sine arbeidsplassar både tidleg og seint. 

Eg vil sei at me på reinhald har måtta lære oss mange nye ting ,måtta snu oss rundt og hatt 
som mål at me skal klare å løyse det som kjem etter kvart som det har dukka opp nye 
utfordringar. 

Nåken har og måtta jobba kveld, for at det skal være mogleg å få levert den kvaliteten som 
kreves av reinhaldet i denne korona tida. 

Den tida me har vore igjennom sidan mars viser at Osterøy kommune har no mange 
reinhaldarar med god erfaring innen smittereinhald , det gjev trygge reinhaldara og det gjev 
Osterøy kommune og brukarane av kommunene sine bygg ein kvalitet som ville vore svært 
vanskelig å fått til dersom reinhaldet hadde vore privatisert . 

Når  kommunen har eigne reinhaldarar , kan dei flyttast rund på dei kommunale bygga , 
dersom det blir eit større behov på eit anna bygg. 

Det er også ein fordel at det er reinhaldarar med ein brei kompetanse når mange er 
opplærte på forskjellige bygg. 

Reinhaldarane i Osterøy komme kjenner mange av bygga ,me føler ein eigar skap til bygga og 
er stolt over å få være ansatt i ein kommune som har (i alle fall ennå ) eigne reinhaldarar 
som får utføre reinhald på best mogleg måte og levere eit kvalitetssikkert reinhald kvar dag. 

Det å føle eit tilhørlighet til bygga og iveren etter  å få gjort ein så god jobb som mogleg. 

( Håpar de har dette i tankane når de diskuterer budsjett for kommunen framover ) 
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